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Närvarande Lars Anderås, Ann-Britt Bengtsson, Magdalena Andersson, Anna Sognefur 

• Föregående prokoll lästes och godkändes. 

• Kommundelsrådet ser många positiva trender in bygden. Ny affär kommer att byggas 

beräknas klar ti ll påsken 2022, Ronny o Raggekiosken har fått nya ägare och 

matutbudet kommer att servera en större variation av maträtter, Vänhems Cafe o 

Vandrarhem öppnar 1 maj med ny-gamla ägare, Om- och nybyggnation av skolan, fd 

Sågen har fått flera mindre enheter som hyr in sig under samma tak var av 

Pelletsfabriken är den största. 

• Behov inom snar framtid är lägenheter där behovet är stort, bättre kommunikation 

till Vetlanda, utbyggt bredband på landsbygden. 

• Något som kommundelsrådet är observanta på är lekplatsen, den som finns används 

mycket av Förskolan och då är det inte så lätt för lediga mammor att träffas där, 

skötseln har inte heller varit den allra bästa . Korsberga samhälle är långt och behovet 

av fler än en lekpark är stor. 

• Vi önskar se nya företag { Trivselhus lokaler. 

• Till hösten möte önskar vi träffa Martin Karlsson ang vår Ortsanalys. 

• Lars Anderås flyttar i sommar och han pratar med Monica Samuelsson om ersättare 

för honom. 




